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Zápisnica zo zasadnutia OZ zo dňa 30. 01. 2016 

 

Prítomní poslanci: 5 

Neprítomní: 2 

Ostatní: podľa prez. listiny (príloha) 

 

Rokovanie: 

 

1. Predsedajúci – starosta obce privítal o 18.15 hod. poslancov a ostatných prítomných. 

Skonštatoval, že prítomných poslancov je nadpolovičná väčšina, obecné zastupiteľstvo je 

spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

 

Starosta za zapisovateľku určil T. Ligasa – , za overovateľov zápisnice: Ing. Lukáš Baroš 

a Rastislav Gabaj . 

 

2. Starosta obce predniesol program rokovania, pričom oboznámil poslancov o doplnení do 

programu bod č. 3 ,, Prenájom cintorína“  

 

Program: 

1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

2. Schválenie programu. 

3. Prenájom cintorína 

4. Územný plán - projekt 

5. Diskusia. 

6. Záver 

, ktorý poslanci bez pripomienok schválili. 

 

3. Prenájom cintorína 

 

Starosta obce informoval  poslancov o návrhu uzatvorení nájomnej zmluvy o nájme pozemku 

s Rímskokatolíckou cirkvou, farnosť Fačkov. Podotkol, že zmluva sa uzatvára na dobu neurčitú 

s ročným nájmom 1 euro. Po kratšej  diskusii dal starosta hlasovať. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

 

I. schvaľuje:  

uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme pozemku – cintorína na dobu neurčitú 

s ročným nájmom 1 euro s Rímskokatolíckou cirkvou, farnosť Fačkov 

 

     Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA:  0 

Miroslav Gazdík 

Rastislav Gabaj 

 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 
Ing. Lukáš Baroš 

  

 

Uznesenie BOLO schválené 

 

 

4. Územný plán - projekt 

 

Starosta obce vysvetlil poslancom, že podľa zákona č. 50/76 Z.z. v znení noviel a § 30 – 31 je  

obec povinná najmenej každé 4 roky preskúmať schválený územný plán a porozmýšľať, či nie 

sú potrebné zmeny a doplnky alebo obstaranie nového. Nakoľko náš územný plán nebol 
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doplnený od roku 2005 ( okrem aktualizácie v roku 2011  - pozemky pri škole), je možnosť 

dostať dotáciu z eurofondu na projekt. Môžeme si do nášho územného plánu zapracovať nové 

zmeny a doplnky. Spoluúčasť obce  na tomto projekte by bola 20 % zvyšných 80% by sa 

financovalo z eurofondov. Po dlhšej diskusii starosta navrhol, aby poslanci porozmýšľali 

o zmenách a doplnkoch k územnému plánu a určil ďalšie stretnutie na 02.02. 2016 t.j. utorok 

o 18.15 hod. na obecnom úrade.  

 

5. Diskusia 

 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

 

 

6. Záver 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o 19.15 hod. 

 

 

Overovatelia zápisnice : Rastislav Gabaj    v.r. 

                                        Ing. Lukáš Baroš  v.r. 

 

 

 Miroslav Čerňanec v.r. 

      starosta obce 

 

 

 

Zapisovateľ: Tomáš Ligas v.r. 

 

 

 


